
čj. UMDB 803/2022  ZÁPIS

z     29. zasedání Zastupitelstva městyse Dolní Bukovsko,  
konaného dne 28. července 2022 od 18.00 hodin

v     zasedací místnosti Úřadu městyse Dolní Bukovsko  

Přítomni:, Ing. Jan Bořuta, Jiří Brčák, Božena Janečková, Jaromír Klika, Mgr. Ivana Makovičková,
Petr Malecha, František Mazanec, Ing. Jan Němec, Tomáš Pavlásek, Mgr. Anna Šubrtová, Zdeněk
Tůma. 

Omluveni: JUDr. Eva Bartošová, Jan Kohout, Ing. Jan Svoboda, Ing. Jan Zasadil.
Ověřovatelé zápisu: Jiří Brčák, Božena Janečková.
Zapisovatel: Olga Machová.
Hosté:  dle PL.

PROGRAM JEDNÁNÍ

1. Zahájení
2. Určení ověřovatelů zápisu jednání zastupitelstva městyse
3. Určení zapisovatele jednání
4. Kontrola usnesení z minulého zasedání
5. Dotazy a informace k činnosti rady městyse
6. Schválení zhotovitele akce „Rekonstrukce KD Dolní Bukovsko“
7. Majetkové záležitosti – prodej, směna obecního majetku
8. Různé – připomínky, dotazy a interpelace zastupitelů městyse
9. Závěr

Projednáno:

1. Zahájení 
Starostka Mgr. Ivana Makovičková zahájila jednání v 18,00 hodin, přivítala přítomné, konstatova-
la, že je přítomno 11 zastupitelů a zasedání je usnášeníschopné. K navrženému programu nebyly
připomínky a starostka dala hlasovat o jeho schválení.
Návrh usnesení: zastupitelstvo  městyse Dolní  Bukovsko schvaluje  program 29.  zasedání  ZM
Dolní Bukovsko.
Hlasování: 11 pro (Ing. Jan Bořuta, Jiří Brčák, Božena Janečková, Jaromír Klika, Mgr. Ivana Makovičková, Petr
Malecha, František Mazanec, Ing. Jan Němec, Tomáš Pavlásek, Mgr. Anna Šubrtová, Zdeněk Tůma), 0 proti / 0 se
zdržel.  
Usnesení č. 252/29 bylo schváleno.

2.  Určení ověřovatelů zápisu jednání ZM
Ověřovateli zápisu určila starostka zastupitele Jiřího Brčáka a Boženu Janečkovou.

3. Určení zapisovatele jednání
Zapisovatelkou jednání předsedající určila p. Olgu Machovou.

4.  Kontrola usnesení z minulého zasedání
Starostka provedla kontrolu plnění usnesení z minulého jednání
pozemky p. Píše a p. Janovský – nejsou zveřejněny záměry,
pozemek v Pelejovicích – p. Kubíková – zveřejněn záměr.
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5.  Dotazy k činnosti RM
nebyly 

6.  Schválení zhotovitele akce „ Rekonstrukce KD Dolní Bukovsko“
Do VŘ bylo doručeno 11 nabídek. Jako nejvýhodnější byla vybrána nabídka firmy DV stav s na-
bídkovu cenou 13 486 868 Kč bez DPH.
Ing.  Němec  má  dotaz  k termínu  dokončení  a  sankcím v SOD při  případném nedodržení.  Dle
smlouvy je sankce za nedodržení termínu 13 486 Kč za každý den prodlení. Dílo má být předáno
do 31. 5. 2023. 
Návrh usnesení: zastupitelstvo městyse Dolní Bukovsko schvaluje zhotovitelem akce „Rekon-
strukce KD Dolní Bukovsko“ firmu DV stav s nabídkovou cenou 13 486 868 Kč bez DPH.
Hlasování: 11 (Ing. Jan Bořuta, Jiří Brčák, Božena Janečková, Jaromír Klika, Mgr. Ivana Makovičková, Petr
Malecha, František Mazanec, Ing. Jan Němec, Tomáš Pavlásek, Mgr. Anna Šubrtová, Zdeněk Tůma), 0  / 0.    
Usnesení č. 253/29 bylo schváleno.

     
7.  Majetkové záležitosti – prodej, směna obecního majetku
     a) starostka informovala o zůstatku na účtech městyse – celkem 24 166 964,61 Kč. 
     b) p. Tůma má připomínku k aktuální energetické krizi a navrhuje s tím počítat již při rekonstruk-
     ci KD, např. zvolením vhodnějších radiátorů či systému vytápění. 

c) nová vyhláška OZV 1/2022 ze psů, cena za psy zůstává stejná, pouze se dle aktuálního zákona 
      doplňuje, kdo je vlastníkem psa a kdo má povinnost hradit poplatky za nezletilé či nesvéprávné
      majitelé psů

 Návrh usnesení: zastupitelstvo městyse Dolní Bukovsko schvaluje OZV 1/2022 o poplatku ze
psů – zrušuje se OZV č. 2/2019.
Hlasování: 11 (Ing. Jan Bořuta, Jiří Brčák, Božena Janečková, Jaromír Klika, Mgr. Ivana Makovičková, Petr
Malecha, František Mazanec, Ing. Jan Němec, Tomáš Pavlásek, Mgr. Anna Šubrtová, Zdeněk Tůma), 0 / 0.  
Usnesení č. 254/29 bylo schváleno.
d) OZV  2/2022 o užívání veřejného prostranství. 
Návrh usnesení: zastupitelstvo městyse Dolní Bukovsko schvaluje OZV 2/2022 o užívání veřej-

     ného prostranství – zrušuje se OZV č. 3/2010. Ve vyhlášce se konkrétněji určují plochy i čísly 
     parcelními.

Hlasování: 11 11 (Ing. Jan Bořuta, Jiří Brčák, Božena Janečková, Jaromír Klika, Mgr. Ivana Makovičková, Petr
Malecha, František Mazanec, Ing. Jan Němec, Tomáš Pavlásek, Mgr. Anna Šubrtová, Zdeněk Tůma), 0 / 0.  
Usnesení č. 255/29 bylo schváleno.
e) aktualizace ÚP 
- změna územního plánu Radonice – možnost posouzení určení některých pozemků v kú  Radoni  
 ce u Drahotěšic
Změna ÚP č. 1 bude provedena zkráceným postupem.
Návrh usnesení: zastupitelstvo městyse Dolní Bukovsko schvaluje změnu ÚP č. 1 pro kú Radoni

     ce u Drahotěšic.
Hlasování: 11 (Ing. Jan Bořuta, Jiří Brčák, Božena Janečková, Jaromír Klika, Mgr. Ivana Makovičková, Petr
Malecha, František Mazanec, Ing. Jan Němec, Tomáš Pavlásek, Mgr. Anna Šubrtová, Zdeněk Tůma), 0 / 0.  
Usnesení č. 256/29 bylo schváleno.

8. Různé – připomínky, dotazy a interpelace zastupitelů
dotazy
Mgr. Šubrtová – dotazuje se na dveře v budově ZŠ – p. Malecha sdělil, že dveře mají být dle do 
davatele namontovány do 23.8., odvětrávání schodiště do 31.8., zároveň bude provedena oprava 
střechy nad jídelnou.
p. Brčák – dotazuje se na výsledek výběrového řízení na akci „Rekonskukce místní komunikace 
DB“ – starostka uvedla, že byla prodloužena lhůta k otevírání obálek do 15. 8.  jedná se o ulici U 
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Hřiště a Luční
p. Janečková  se dotazuje, kam byly přesunuty kontejnery na tříděný odpad u Kovaříků, starostka 
sdělila, že byly přesunuty k podporovaným bytům a další jsou z druhé strany ulice, tedy u lékár
ny.
p. Brčák se dotázal na termín opravy ČOV DB, starostka reagovala, že neseznala, že by rekon
strukce ČOV nemohla ještě vydržet a bude tedy přesunuta na další rok, až se opět našetří ve fondu
obnovy vodohospodářského majetku .
p. Janečková požaduje vyčistit v DB potok u Moudrých, má za to, že by to mělo provést Povodí 
Vltavy, P. Malecha to zajistí. 
p. Pour upozorňuje na zanesený propustek směrem na HB.
p. Němec se dotazuje ke stavebnímu materiálu v Pelejovickém lese, starostka informovala, že se 
buduje manipulační prostor pro skládkování dřeva, neboť nemáme umožněn průjezd přes les, 
když neplachovští si zamykají závoru a kamiony, které odvážejí dříví se musí v lese točit.   
p. Máliková se dotazuje na aktuální stav na zahrádkách, přeje si převzít zahrádku po dceři, která 
se odstěhovala. Starostka jí sdělila, že ví, že má podanou žádost a že věc bude řešena, že žádostí 
je nyní více a budou se vyhodnocovat v rámci jednání RM. Jakmile bude rozhodnuto, bude in
formována.   

11. Závěr
Paní starostka poděkovala za účast a v 19,05 hod.  zasedání ukončila.

Přepsala: Olga Machová.

Ověřovatelé zápisu:
Jiří Brčák Božena Janečková
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